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Přítomni: 

 Mgr. Vojtěch Pospíšil   Josefov – předseda a starosta 

 Mgr. Josef Osička   Moravský Žižkov – místopředseda a starosta   

 Ing. Eva Rajchmanová   Dolní Bojanovice – starostka 

 Mgr. Ladislav Straka   Lanžhot – starosta 

 Mgr. Renáta Priesterrathová  Ladná – starostka 

 Mgr. Tomáš Klásek   Lužice – starosta 

 Ing. Ivo Padalík   Starý Poddvorov – starosta 

 Marta Otáhalová   Mikulčice – starostka 

 Zdeněk Brhel   Nový Poddvorov – starosta 

 Ing. Lubomír Zahradník   Prušánky – starosta  

 Ing. Zdeněk Tesařík   Tvrdonice – starosta 

 Ing. Josef Smetana   Technicko-ekonomický pracovník 

 Ing. Petra Křivánková    

Omluveni: 

 Bc. Jana Filipovičová   Hrušky – starostka 

 Mgr. Hana Zoubková   Týnec – starostka 

 Mgr. Libor Balga   Kostice – starosta 

 

Zapisovatel:  

 Bc. Eliška Petrlová    manažerka svazku 

 

Program: 

 
1. Zahájení  

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Organizační záležitosti: 

- Ples Regionu Podluží, ekonomické vyhodnocení 

- inventarizační zpráva za rok 2019 

- návrh na vyřazení majetku DSO 

- přezkum hospodaření 2020 

- adaptační strategie RP 

- aktualizace mapových podkladů obcí RP 

4. Různé: 

- dotační tituly JMK 2020 – podané žádosti 

- výjezdní zasedání 

- propagační materiály RP 

- kuželky 20. výročí Lanžhot 

5. Diskuse 

6. Závěr 
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Bod programu č. 1 – Zahájení 

Starostka obce, Mgr. Renáta Priesterrathová, přivítala všechny přítomné a následně předala slovo 

předsedovi svazku obcí, Mgr. Vojtěchu Pospíšilovi. Předseda svazku seznámil všechny přítomné  

s programem zasedání. Hlasování bude uváděno v pořadí: pro-proti-zdržel se. 

Usnesení č. 1/53 

Členská schůze RP schvaluje program zasedání členské schůze Regionu Podluží. 

  H: 10-0-0 

 

 

Bod programu č. 2 – Kontrola plnění usnesení  

Manažerka, Bc. Eliška Petrlová, seznámila přítomné s kontrolou plnění usnesení z minulého 

zasedání a konstatovala, že všechny body byly splněny. 

Usnesení č. 2/53 

Členská schůze RP bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání. 

                                                                                                                                                H: 10-0-0 

 

 

Bod programu č. 3 – Organizační záležitosti (Ples Regionu Podluží, 
inventarizační zpráva za rok 2019, návrh na vyřazení majetku DSO, 
přezkum hospodaření 2020, adaptační strategie RP, aktualizace 
mapových podkladů obcí RP)  
 

Ples Regionu Podluží – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil, seznámil přítomné s vyúčtováním plesu 

Regionu Podluží. Vyhodnocení plesu: náklady 152.399,- Kč, příjmy 121.680,- Kč (včetně 

vstupného ve výši 16.800,-  Kč zaplaceného v členských příspěvcích obcí pro rok 2020), rozdíl činí 

mínus 30.719,- Kč. V příštích letech je nutné dbát také na vyváženost celkové finanční bilance 

plesu. Tomu také bude v příštích letech napomáhat vyšší cena vstupného, která byla na minulém 

zasedání schválena ve výši 250,- Kč. Letos tak díky úhradě nutných nákladů pořadatelskými 

Dolními Bojanovicemi bude do fondu podpory folkloru a kultury na Podluží zařazena částka 

14.200,- Kč, odpovídající úhradě nákladů pořadatelskou obcí. Všichni přítomní bez výhrad 

souhlasili. 

Následovala debata. Předseda a starostové, Ing. Zdeněk Tesařík a Mgr. Renáta Priesterrathová 

konstatovali, že ples nabyl za poslední roky věhlasu, je velmi reprezentativní a je o něj velký zájem, 

dá se předpokládat nárůst zájmu i v dalších letech.  

Ing. Josef Smetana informoval, že v minulých dvou letech se vždy z výtěžku plesu schválila částka 

15 tisíc Kč, která byla použita na pořízení dalších krojových součástí do regionální půjčovny krojů 

ve Starém Poddvorově.  

Usnesení č. 3a/53 
Členská schůze RP bere na vědomí  zprávu o vyúčtování plesu Regionu Podluží v roce 2020.  

H: 10-0-0 

 

Inventarizační zpráva za rok 2019 – Ing. Josef Smetana seznámil přítomné s obsahem Zprávy 

ze zasedání inventarizační komise. Inventarizační komise neshledala žádné významnější 

nedostatky.  

Usnesení č. 3b/53 
Členská schůze RP bere na vědomí  závěry ze zasedání Inventarizační komise RP obsažené 

v Inventarizační zprávě za rok 2019. 

H: 10-0-0 
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Návrh na vyřazení majetku DSO – Ing. Josef Smetana předložil přítomným návrh, kdy 

inventarizační komise navrhuje vyřazení majetku, který je již nevyužívaný či je nefunkční  

a tj. – digitální fotoaparát značky Canon, telefon Nokia a PD cyklostezka Mikulčice-Lanžhot, která 

pozbyla účelu a je realizována jiným subjektem, a to Povodí Moravy s.p.  

Usnesení č. 3c/53 

Členská schůze RP schvaluje vyřazení nepoužívaného a nefunkčního majetku vedeného 

v evidenci majetku DSO dle návrhu Inventarizační komise. Soupis vyřazeného majetku je součástí 

Inventarizační zprávy za rok 2019. 

                                                                                                                                                H: 10-0-0 

 
Na jednání se dostavil starosta Ing. Ivo Padalík.  

 

Přezkum hospodaření 2020 – předseda informoval přítomné o potřebě vyřešit, kdo bude provádět 

přezkum hospodaření následujících období. Stávající auditor vzhledem k důchodovému věku již 

vypoví smlouvu. Představil nabídku od firmy AUDIT Brno spol. s r.o. ve výši 12.100,- Kč s DPH 

a také variantu provedení přezkumu ze strany Krajského úřadu Jihomoravského kraje, který provádí 

přezkum zdarma.  

Předseda sdělil, že rozdíl mezi přezkumem soukromým a krajským je především v postupu kontroly 

předběžné, průběžné a následné, kdy auditor je zároveň i metodik a odpovídá za provedený 

přezkum hospodaření. 

Starosta, Ladislav Straka sdělil, že zkušenosti s krajským úřadem nemá a nabídka, která byla 

obdržena od soukromé společnosti z jeho pohledu DSO finančně nijak nadměrně nezatíží.  

Starosta, Ing. Ivo Padalík, sdělil, že jsou v RP již dlouhodobě nastavovány kontrolní postupy 

odpovídající požadavkům a postupům soukromých auditních společností. Na straně kontrolorů 

z JMK je však postup přezkumu vždy odvislý od konkrétního přiděleného kontrolora. I z tohoto 

důvodu upřednostňuje pro rok 2020 soukromou auditorskou firmu a v následujícím roce se můžeme 

pobavit, zda ji ponechat nebo vyměníme za služby kraje. Následovala debata. 

Usnesení č. 3d/53 

Členská schůze RP schvaluje nabídku firmy AUDIT Brno spol. s r.o. na provedení přezkumu 

hospodaření DSO za rok 2020. 

H: 8-0-3 zdržel se: Otáhalová, Rajchmanová, Priesterrathová 
 

Adaptační strategie RP- Ing. Petra Křivánková Ph.D., informovala přítomné, že je v kontaktu  

s panem PhDr. Janem Závěšickým, který byl přítomen na semináři k článku 20 PRV a sdělil 

k Adaptační strategii více informací. Po této schůzce, jednotliví starostové souhlasili s podáním 

žádosti do Norských fondů na zpracování „Adaptační strategie“, pokud strategie bude zpracována 

zaměstnanci RP.  Žádost bude zpracována ve spolupráci s panem PhDr. Závěšickým, který má 

kontakty na Norské partnery a bude konzultantem k této žádosti. Žádost je nutné zpracovat do 15. 3. 

do 20 hodin. Dále se řeší situace ohledně SEA, která možná bude potřeba a znamenalo 

by to prodloužení zpracování dokumentu o tři čtvrtě roku a o cca 80 tisíc Kč navíc. Kraj posuzuje, 

zda je SEA potřeba či nikoliv, a je třeba tuto záležitost prověřit. Předseda poskytl kontakt 

na vedoucího  odboru životního prostředí KrÚ, pana Ing. Havíře. Ing. Křivánková zjistí, 

zda je zpracování SEA pro strategii nutné. 

Starostka Priesterrathová se dotázala, jak moc je strategie potřebná. Ing. Křivánková odpověděla, 

že tato strategie bude pro Region Podluží užitečná zejména v budoucnu, díky ní se budou moci 

uskutečnit investiční projekty na ochranu životního prostředí jako např. rybníky, fotovoltaika a jiné 

investiční akce. Strategie je koncipována na dobu 10 let a dá se obměňovat. Starosta Straka 

konstatoval, že také vidí ve zpracování výhodu pro Region Podluží, a když do toho půjdeme 

společně, dosáhneme cíle a nebude nás to stát tolik. Adaptační strategie RP rovněž nahradí 
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strategický dokument, který RP zamýšlel připravit v rámci žádosti podané do výzvy č. 92 MPSV, 

která však nebyla vybrána k realizaci.  

Usnesení č. 3e/53 
Členská schůze RP schvaluje podání žádosti o dotaci na zpracování „Adaptační strategie RP“ 

za Region Podluží do výzvy „Oslo“ Norských fondů, se zaměřením na tvorbu strategických 

dokumentů souvisejících se změnou klimatu. 

H: 9-2-0 proti: Otáhalová, Klásek 
 

Aktualizace mapových podkladů obcí RP – Ing. Josef Smetana sdělil, že v rámci dotace do PRV 

– DT 6 se zažádalo na obnovu informačních panelů na rozhledně, aktualizace mapových podkladů 

na cyklo odpočívadlech. V rámci této žádosti by se zaktualizovaly mapové podklady, ulice, cíle, 

začalo by se na aktualizaci pracovat již nyní, než budeme znát úspěšnost žádosti. Druhá část jsou již 

zmiňované panely na ochozu rozhledny, které by byly celokovové s vyrytím, větší trvanlivost. 

Částka za jeden kus cca 24 tisíc Kč. Celkové náklady by činily 200 tisíc Kč, a 50% tvoří dotace.  

Usnesení č. 3f/53 
Členská schůze RP bere na vědomí  přípravu aktualizace mapových podkladů obcí RP. 

 H: 11-0-0 
 

 

Bod programu č. 4 – Různé (dotační tituly JMK 2020, výjezdní zasedání, 
propagační materiály RP, kuželky 20. výročí Lanžhot) 

 

Dotační tituly JMK 2020, podané žádosti – Ing. Josef Smetana sdělil přítomným, že byly podány 

žádosti o dotaci na JMK pro rok 2020, jedná se o DT na kulturu-přehlídky, DT – následnou péči  

o zeleň, kdy v rámci této žádosti o dotaci byla navržena péče lipových alejí na území Tvrdonic  

a Týnce. DT6 – obnova informačních panelů na rozhledně, aktualizace mapových podkladů 

na cykloodpočívadlech. Dále byly zpracovány dvě žádosti na projektovou dokumentaci pro obec 

Kostice a město Lanžhot.   

Usnesení č. 4a/53 

Členská schůze bere na vědomí  informace o podaných žádostech o dotaci v rámci dotačních 

titulů JMK v roce 2020.  

                                                                                                                                                 H:11-0-0 

 

Výjezdní zasedání – Ing. Petra Křivánková připomněla, že výjezdní zasedání se uskuteční 

v termínu 11. - 13. 5. 2020, místo Krkonoše, Lánov. Dotázala se přítomných na počet osob 

za jednotlivou obec, z důvodu ubytovacích kapacit. Předseda konstatoval, že co se týče úhrady 

výjezdního zasedání, bylo navrženo, že bude hrazeno z půlky z Regionu Podluží a půlku si zaplatí 

obce samy, anebo samy si uhradí zasedání jednotlivé obce. Starosta Tesařík konstatoval, že si 

můžou uhradit výjezdní zasedání obce samy a finanční rezervu použít na jiné účely. Předseda 

svazku obcí se dále dotázal přítomných, zdali souhlasí, že by se zasedání v rámci spolupráce 

zúčastnili také zaměstnanci MAS Jižní Slovácko a Mikroregionu Hodonínsko. Starostové nemají 

námitek. 

Usnesení č. 4b/53 

Členská schůze RP bere na vědomí informace týkající se výjezdního zasedání.  

H:11-0-0 
 

Propagační materiály – manažerka, Bc. Eliška Petrlová, sdělila přítomným, že je dotazována 

na dětských kulturních akcích, sportovních a jiných akcích na propagační materiály Regionu 

Podluží, či v čem vlastně spočívá záštita Regionu Podluží, když si vše musí hradit za své. Předseda 
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sdělil, že je na zvážení, zda neposkytnout jako např. u Lužické laťky, Atletických přeborů 

a Štafetového běhu finanční částku na zajištění medailí, pohárů a u dětských přehlídek poskytnout 

propagační materiály Regionu Podluží, které dosud hradí buď obec Josefov a nejde o malé částky 

nebo předseda. Následovala debata, kdy se shodli starostové, že na sportovní dětské akce 

se poskytne alespoň polovina z finanční částky na pořízení medailí, pohárů. Dotázali se starosta 

Tesařík a starosta Straka, zdali je finanční rezerva na vytvoření propagačních materiálů, 

či poskytnutí finanční částky na sportovní akce. Ing. Josef Smetana sdělil, že je finanční rezerva. 

Starosta Tesařík znovu konstatoval, že výjezdní zasedání by si mohly uhradit obce a finanční 

rezervu v Regionu Podluží použít právě na propagační materiály.  

Předseda konstatoval, že Region má prostředky jak na spolufinancování výjezdního zasedání, 

tak na výrobu propagačních materiálů, ale je to jen o vůli se shodnout. U propagačních materiálů 

se jedná o částku ve výši dle rozsahu 30 - 60 tis. a pověřil manažerku, aby se do příštího zasedání 

přichystal rozpočet na pořízení propagačních materiálů. Všichni přítomní s tímto návrhem 

souhlasili.   

Usnesení č. 4c/53 

Členská schůze RP schvaluje poskytnutí finančních prostředků na pořízení medailí, pohárů 

na sportovní dětské akce od letošního roku 2020, jako je Lužická laťka, Atletické přebory, Štafetový 

běh Boba Zháňala.  

H:11-0-0 
 

Usnesení č. 4d/53 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o propagačních materiálech pro Region Podluží  

a do příštího zasedání manažerka předloží celkový rozpočet na pořízení materiálů.   

H:11-0-0 
 

Nabídka reportáží RTVJ – předseda sdělil přítomným, že jej cca před půl rokem oslovil pan 

Samson z RTVJ s natočením nového pořadu, se kterým by se více zviditelnil Region Podluží, obce 

a starostové. Jednalo by se o pořad, který by byl představen netradiční a živou formou. Moderován 

by byl předsedou spolku. Předseda by navštívil jednotlivé představitele obcí, se kterými 

by se probrali otázky, které je trápí, co naopak těší, atd. Pořad by se vedl v odlehčeném duchu, 

prezentace by byla se starosty jako povídání s kamarády, přáteli, něco jako pracovně „Putování 

za starosty šumným Podluží“. Jedna reportáž stojí 4 tisíce Kč v délce 3-5 minut. Následovala 

debata, kdy starostové podotkli, jestli raději finanční prostředky nevložit na již zmíněné propagační 

materiály pro Region Podluží. Předseda sdělil, že nejen on, ale snad všichni vnímáme a jsme 

mnohdy dotazováni, že Region se nijak nezviditelňuje a není o něm povědomí, a toto je cesta, 

jak se příjemně a nenuceně, humornou formou, jako obyčejní lidé dostat do povědomí našich 

spoluobčanů a za stylem těchto reportáží vidí i změnu v natáčení. Akce se opakují, pořád se natáčí 

to stejné. Reportáže by byly přínosem pro Region a jeho zviditelnění. Pokud se starostové obávají 

nepříznivých reakcí, navrhuje tedy udělat pilotní díly s těmi, kdo takové obavy nemají, jako 

Moravský Žižkov, Prušánky a Lužice s tím, že místopředseda, Mgr. Josef Osička, by následně 

jel dělat reportáž do Josefova. Pokud se reportáže osvědčí a zaujmou i ostatní jednotlivé starosty, 

není problém reportáže natočit.  

Usnesení č. 4e/53 

Členská schůze RP bere na vědomí  nabídku reportáží od pana Samsona RTVJ s tím, že pilotní 2 

reportáže natočí předseda s místopředsedou, dále předseda s Lužicemi a Prušánkami; všechny 

reportáže v celkovém počtu 4, dle zájmu se natočí další.  

H:11-0-0 
 

Kuželky 20. výročí Lanžhot – Starosta Straka seznámil přítomné s konáním 20. ročníku kuželek, 

které se uskuteční v Lanžhotě, U Bartošů. Tentokrát to bude jednodenní akce pro všechny týmy  

a dotázal se přítomných starostů na termín konání a možnost případného sponzoringu nějakých 
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firem z regionu z důvodu finanční náročnosti akce. Proběhla debata. Starostové se shodli na termínu 

11. 6. 2020, začátek v 13 hodin. Pravidla kuželek budou stejná, jako doposud.  

Usnesení č. 4f/53 

Členská schůze RP bere na vědomí  informace o konání 20. výročí Kuželek v Lanžhotě, 

které se uskuteční 11. 6. 2020 od 13 hodin.  

H:11-0-0 

 
5. Diskuse 

Cyklovýlet 24. 4. 2020 – předseda informoval přítomné, že byli osloveni stálí sponzoři Swietelsky 

a Tespra, kteří přislíbili sponzoring. Starosta obce Lužeice, Mgr. Tomáš Klásek, ještě osloví spol. 

Larix Lužice. Donera z Prušánek je již také zajištěna. Trasa – start Dolní Bojanovice, Dubňany, 

Ratíškovice, cíl Písečné-Hodonín.  

 

Těžba štěrkopísku v Moravském Písku v blízkosti vodního zdroje – předseda Pospíšil sdělil 

přítomným, že na minulém zasedání je informoval o těžbě štěrkopísku v blízkosti vodního zdroje 

a aby se Region Podluží připojil ke stanovisku nesouhlasu s ostatními svazky  

a obcemi. My čekáme na to, až nám bude zasláno paní senátorkou Hubáčkovou písemné 

memorandum. Věc je v zastupování na základě plné moci Mgr. Hamplovou a stanoviska jsou 

rozeslána dotčeným obcím. 

 

Zpěváček Podluží, Lužická laťka – manažerka, Bc. Eliška Petrlová, informovala, 

že se připravuje soutěž, Zpěváčci Podluží, kteří se uskuteční 22. 3. 2020 a je připravena Lužická 

laťka, která se uskuteční 19. 3. 2020, při této příležitosti jsou všichni zváni. 

Usnesení č. 5/52 

Členská schůze RP bere na vědomí informace z bodu diskuse. 

H:11-0-0 

 
 
Bod programu č. 6 – Závěr 

Předseda svazku Regionu Podluží, Mgr. Vojtěch Pospíšil, poděkoval přítomným za účast. 

Příští zasedání Členské schůze se uskuteční ve čtvrtek 9. dubna 2020 ve Tvrdonicích, začátek 

v 9.00 hodin.  

 

 

Zapsala: Bc. Eliška Petrlová 

 

 

V Ladné dne 5. 3. 2020 

 

 

 

 

Předseda: Mgr. Vojtěch Pospíšil   .................................................... 

 

 

 

 

 

Místopředseda: Mgr. Josef Osička    .................................................... 


